
KÉRDÉS 

Tisztelt Polgármester úr! 

 

A piaci árusok kérdését közvetítem. A piacon a három liftből kettő rossz, az árusok az 

első szinten parkolnak, ahol a működő liftnél nincs beszállási lehetőség. 

 

Mikor végzik el a liftek javítását? Mikor tudják az árusok és a vásárlók mind a három 

liftet használni? 

 

Várjuk megtisztelő válaszát. 
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